
Zastupitelstvo obce L u k á, okres Olomouc 

Z á p i s 

z 16. zasedání Zastupitelstva obce Luká, konaného dne 24. února 2021 v 17.00 hodin v sále 

pohostinství Luká. 

Přítomni:      dle prezenční listiny -  8 členů 

Omluveni:     p. Kvapilová  

Zápisem pověřena: p. Šimíčková 

Ověřovatelé zápisu:    Mgr. Martínek, p. Vyroubal 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení                        

2. Kontrola plnění usnesení  

3. Smlouva s Hasičským záchranným sborem Olomouckého kraje 

4. Rozpočtová změna 

5. Odpisový plán ZŠ a MŠ Luká pro rok 2021 

6. Schválení dodavatele projektové dokumentace na akci „Revitalizace veřejného prostranství 

– Střemeníčko“ 

7. Schválení zadávací dokumentace a výběr zhotovitele na akci „Oprava komunikace k ZŠ a 

MŠ Luká“ 

8. Schválení dodavatele prací v obecních lesích 

9. Žádost o příspěvek na činnost – Speranza 2005, z.s. a Bouzovská vrchovina, z.s. 

10. Pronájem pozemku parc.č. 17/8 v k.ú. Luká 

11. Příspěvek poště Slavětín 

12. Různé – Odprodej pozemků v k.ú. Bouzov 

                 - Odkup pozemků v k.ú. Střemeníčko 

                 -  Podání ústavní stížnosti – lesy ve spoluvlastnictví obcí          

13. Diskuse 

 
Hlasování zapsáno v počtu hlasů: pro – proti – zdržel se. 

 

Průběh jednání: 

Zasedání zastupitelstva řídil starosta p. František Lakomý, který přivítal přítomné. Navrhl za 

ověřovatele zápisu Mgr. Martínka, p. Vyroubala, zapisovatelem p. Šimíčkovou. Za členy 

návrhové komise navrhl p. Vydržela, Ing. Vronku a Ing. Ellnera.  

 

Hlasování o návrhu: 8 – 0 – 0 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu dnešního zasedání, bod č. 6. změnil na 

schválení dodavatele projektové dokumentace a složení výběrové komise na akci "Revitalizace 

veřejného prostranství – Střemeníčko“, bod č. 7. schválení zadávací dokumentace a složení 

výběrové komise na zhotovitele akce „Oprava komunikace k ZŠ a MŠ Luká“. Bod Různé 

Podání ústavní stížnosti - lesy ve spoluvlastnictví obci zrušil z důvodu, že nejsme kompetentní 

ke schválení a doplnil ho o vybudování náhradního zdroje pitné vody, o schválení výběrového 

řízení - parkoviště Javoříčko, o ukončení výplaty měsíční odměny Ing. Vronkovi a schválení 

Dodatku č. 3 k „Zásadám tvorby a čerpání sociálního fondu obce Luká“. 

 

 



Hlasování o návrhu programu: 8 – 0 - 0 

 

2. Kontrola plnění usnesení 

Kontrolu plnění usnesení z minulého zasedání obecního zastupitelstva přečetl Bc. Navara.  

Ohledně záležitosti Infos - optická síť starosta informoval, že příští týden přijede zástupce 

Ministerstva průmyslu a obchodu. Smlouva o smlouvě budoucí s firmou Infos nebyla ještě 

podepsaná. Předložená projektová dokumentace je nedodělaná, nejsou v ní zaznačeny sítě, trasy 

kudy síť povede. Schůzka s projektantem je plánována na příští týden. Podepsat Smlouvu o 

smlouvě budoucí, souhlasit se vstupem na pozemek bez předložené projektové dokumentace - 

nelze. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká bere na vědomí kontrolu plnění usnesení z minulého 

zasedání zastupitelstva obce Luká. 

Hlasování: 8 – 0 - 0 

 

3. Smlouva s Hasičským záchranným sborem Olomouckého kraje 

Lakomý: Je to pro případ planého poplachu ve firmě Remarkplast. Platba pro obec by byla 

2000 Kč. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje uzavření Smlouvy o zajištění činnosti 

jednotky požární ochrany obce v souvislosti s připojením elektrické požární signalizace na pult 

centralizované ochrany s firmou Remarkplast s.r.o., IČO 25896547, se sídlem Luká 152 

(uživatel), s Hasičským záchranným sborem Olomouckého kraje, IČO: 70885940, se sídlem 

Schweitzerova 91, Olomouc a Obcí Luká, IČO 0029171, Luká 80. Poplatek uživatele za každý 

výjezd jednotky PO obce uskutečněný na základě planého poplachu vyhlášeného na základě 

signálu EPS činí 2000 Kč bez DPH.  

 

Hlasování: 8 – 0 – 0 
 

4. Rozpočtová změna 

Lakomý: čte rozpočtovou změnu – viz. příloha 

• Doplnil ji o informaci, že na DPS došlo k havárii plynového kotle. Vybírali jsme ze 3 

nabídek. Na doporučení se vyměnily oba plynové kotle (byly za hranicí životnosti). 

24.2. byly veškeré práce dodělány – odtah spalin, nová cesta (komín), změna přívodního 

potrubí plynu, elektřina.  

• Zjednodušil se provoz, nyní není potřeba proškolení obsluhy 

• Náklady jsou cca 400.000 Kč s DPH 

Ellner: Kdy se havárie stala? 

Lakomý: Po novém roce. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje rozpočtovou změnu č. 1 /2021 

 

Hlasování: 8 – 0 – 0 
 

5. Odpisový plán ZŠ a MŠ Luká pro rok 2021 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Odpisový plán účetních odpisů pro 

stanovení zdrojů investičního fondu pro rok 2021 příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Luká. 

 



Hlasování: 8 – 0 – 0 

 

6. Schválení dodavatele projektové dokumentace a složení výběrové komise na akci 

"Revitalizace veřejného prostranství – Střemeníčko“ 

Lakomý: Je potřeba určit komisi na schválení projektové dokumentace a následný výběr 

projektanta na revitalizaci ve Střemeníčku. Letos tam proběhne oprava komunikace, na tu již 

máme podanou žádost o dotaci na MMR. Členové komise navrhnou veškeré plochy pro 

projektanta + veškeré prvky, které se do toho zahrnou. 

Komise: Ing. Ellner, Ing. Vronka, Mgr. Martínek 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Mgr. Martínka, Ing. Vronku a Ing. 

Ellnera za členy koordinační komise na akci „Revitalizace veřejného prostranství - 

Střemeníčko“.  

 

Hlasování: 8 – 0 – 0 

 

7. Schválení zadávací dokumentace a složení výběrové komise na zhotovitele akce „Oprava 

komunikace k ZŠ a MŠ Luká“ 

Lakomý: Jedná se o opravu příjezdové komunikace ke školní jídelně a nové škole. Opět musíme 

vybrat členy komise, kteří vyberou z nabídek dodavatele a co se bude konkrétně dělat. Rozpočet 

máme, ale mám výhrady k ceně. Bude se tam dělat nová zadlážděná plocha ze žulových kostek, 

parkoviště, které bude obehnané zídkou. 

Komise: p. Vydržel, Bc. Navara, p. Zapletalová 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje p. Vydržela, Bc. Navaru a p. 

Zapletalovou za členy výběrové komise na akci „Oprava komunikace k ZŠ a MŠ Luká“ . 

 

Hlasování: 8 – 0 – 0 

 

8. Schválení dodavatele prací v obecních lesích 

Lakomý: Letos máme v plánu pokračovat v lesní činnosti – rekonstrukce zasažených ploch 

kůrovcem (jsou to 40 leté porosty). Byl tu pracovník ochrany přírody, který s námi prošel tyto 

zasažené plochy, jsou to 4 ha. Úklid těchto ploch, včetně rozfrézování, výsadby, oplocení a 

údržba – veškeré náklady hradí SZIF – 100% dotace. Minulý rok nám práce dělal p. Hanzlík – 

firma 2H Proforest. Práce se jim povedla, pozemky jsou ošetřené, zasazené, oplocené. 

Doporučoval bych další spolupráci s nimi. 

Navara: Po požáru tam stromy pořád leží. 

Lakomý: Chystá se úklid, letos se tam bude sázet buk, dub a nějaké jehličnany. 

Ellner: Je nějaký ceník prací, který by nám Hanzlíci dali? Vybíráme firmu a nemáme přehled. 

Lakomý: Cena je tam daná cenou toho SZIF – paušální částka na odstranění a zalesnění.  

Jinak se řídíme podle ceníku Bouzovské společnosti – např. těžba, nebo když jsou práce hrazeny 

z krajských peněz. 

Ellner: Bavíme se o konkrétních pracích. Minulý rok jsme byli vypálení – byla tam určitá 

skladba dřeva, dotační titul byl např. na 40 leté porosty, mohly tam být i starší porosty, které 

mohly být zpeněženy ve dřevě. Jen chci vědět, potencionální rozdíl pokud bychom dřevo 

prodali a kolik byla dotace. 

Lakomý: Ceník prací není problém rozeslat. Jedná se o práce, které nejsou předmětem této 

dotace ze SZIF – např. úklid.  

Martínek: výsledovka Bouzovské lesy – je tam položka ostatní služby -  tam nejvyšší částka, 

šlo by zjistit více informací? 



Lakomý: Toto necháme do diskuse. 

Vyroubal: Hanzlíci udělali pěknou práci. Já jsem pro. 

Martínek: Odvoz dřeva to řeší kdo?  

Lakomý: To co tam je na těch hromadách, to je na štěpkování. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje dodavatele prací na obnově lesních 

porostů po kalamitách na lesním majetku LHC 611416 – Nový Dvůr firmu 2H-ProForest 

s.r.o., IČO: 25376560 se sídlem Bouzov 72, 783 25, za cenu 1,948.000 Kč bez DPH  a 

pověřuje starostu obce uzavřením smlouvy s dodavatelem. 

 

Hlasování: 7 – 0 – 1 (Ing. Ellner) 

 

9.  

a) Žádost o příspěvek na činnost – Speranza 2005 

Lakomý: Žádost Speranza - příspěvek na činnost a provoz v roce 2021. 

Navara: Myslel jsem, že Speranza ukončila činnost. 

Osmančík: To není pravda, chtěli jsme prodat akorát ten pozemek. Prostory využívá Stonožka, 

jóga, Lukovské dámy, sestry karmelitky. Občas tam bývá nějaký program spolků. Náklady teď 

nemáme z čeho platit, protože v dnešní době se nic konat nemůže. 

Lakomý: Chcete 50.000 Kč, náklady na provoz 36.000,- Kč. Farnost přispívá? 

Osmančík: Doufáme, že se opatření uvolní a činnost a akce se rozběhnou. Farnost dělá revize 

kotlů, komínů, jinak nepřispívá. 

Lakomý: Jóga, Notička, a ostatní - platí pronájem? 

Osmančík: Místní spolky většinou ne. 

Zapletalová: Když jim nic nedáme, z čeho to všechno zaplatí? 

Osmančík: Zrušíme nájemní smlouvu a budova bude farnosti. 

Martínek: Je špatné období, já jsem pro podpoření, min. 70 - 80 % nákladů. 

Vronka: V rámci rozpočtu obce to není velká částka, spolky by se měly podporovat. Náklady 

jsou 33.000,- Kč, a ten zbytek peněz? To je co?  

Osmančík: Materiál na akce pro Stonožku, Lukovské dámy, apod. 

Ellner, Vydržel: Oba návrh podpořili. 

Vyroubal: Ano, něco ano, ale loni se nic nedělalo, letos se taky nic dělat nebude. Musí se zaplatit 

elektřina, plyn a zbytek, až se začnou dělat akce (karmelitky, Stonožka, apod.). Jsem pro přispět 

na provoz 33.000 Kč. Zbytek potom. 

Navara: Postavilo se to, obec s tím měla obrovské náklady a teď na nás spadl i celý provoz. 

Měli velké představy, co tam všechno bude, .... Stonožka a Lukovské dámy byly tady na obci 

a jóga mohla být v tělocvičně. Provoz ano, ale zbytek ne. 

Lakomý: Já jsem pro příspěvek na udržovací provoz, sestry karmelitky jsou super, ty dělají pro 

děti hodně, ty bych podpořil zvlášť. Nechci, aby to zpustlo, ale nejsem pro částku 50.000 ,- Kč. 

Navara: 30.000 Kč, když bude potřeba, přispějeme, až se to rozjede. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje žádost o poskytnutí příspěvku na činnost 

spolku a provoz SVC v roce 2021 – Speranza 2005, z.s. na částku 30.000 Kč s možností 

budoucího navýšení v případě potřeby. 

 

Hlasování: 7 - 0 - 1 (Ing. Vronka) 

 

b) Žádost o příspěvek na činnost – Bouzovská vrchovina 

Lakomý: Další žádost je od Bouzovské vrchoviny. Požadují částku 10.000 Kč. 



Vronka: Letos plánujeme vybudování 4 - 5 nových laviček a pokračovat s výsadbou stromů 

(např. alej směr Ješov). Pochody nevím, podle situace. 

Lakomý: Jednorázová podpora, až ty peníze budete potřebovat? To by šlo? 

Vronka: Asi ano, to by nebyl problém. Můžeme požádat o proplacení až na konci roku. 

Navara: Ať postupujeme u všech stejně. Jsem pro jednorázově dát 6.000 Kč, poté zaplacení 

nákladů za akci, apod. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje žádost o dotaci na činnost spolku v roce 

2021 – Bouzovská vrchovina, z.s. na  částku 6.000 Kč s možností budoucího navýšení v případě 

potřeby. 

 

Hlasování: 8 - 0 - 0 

 

10. Pronájem pozemku parc.č. 17/8 v k.ú. Luká 

Lakomý: Záměr pronájmu byl zveřejněn, panu xxx jsme pronájem schválili za cenu 500 Kč/rok. 

Pozemek má 108 m2. Zůstaneme u stejné částky? 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje pronájem pozemku parc.č. 17/8, v k.ú. 

Luká, obec Luká, o výměře 108 m2, paní xxx, za cenu 500 Kč/ rok. 

 

Hlasování: 7 - 0 - 1 (Vyroubal) 

 

11. Příspěvek poště Slavětín 

Lakomý: Seznámil zastupitele s obsahem žádosti obce Slavětín. Zastupitelé souhlasí s 

podpořením pošty Partner částkou 40.000 Kč. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje poskytnutí příspěvku na provoz pobočky 

Pošty PARTNER ve Slavětíně ve výši 40.000 Kč. 

 

Hlasování: 8 - 0 - 0 

 

12. Různé  

a) Odprodej pozemků v k.ú. Bouzov  

Lakomý: Informoval zastupitele, že tenhle bod byl projednáván už jednou. Byla schválena 

případná směna pozemků. Ta by byla velice složitá, proto nás požádali o prodej. Obce Hvozd, 

Ludmírov prodej schválili. Směna by byla možná u pozemku, který má Bouzov na Březině, tam 

mají cca 2000 m2 a z toho by nám to dali, ale je třeba k tomu udělat geometrické zaměření a 

podat to na katastr, což budou pro obec náklady navíc. Navrhoval bych jít cestou přímého 

prodeje, částka 30 Kč za 1 m2, celkem cca 21 tis. Kč. 

Martínek: Důvod proč to chtějí koupit? 

Lakomý: Jsou to kusy cest a chtějí ji mít kompletní. 

Martínek: Cena je reálná? 

Lakomý: ano, ale můžeme si říct i 50 Kč za 1 m2. Dostali bychom ho. 

Vyroubal: Mě se to nelíbí, připadá mi, že zkupují pozemky o které lidi poté budou mít zájem a 

pak to prodají dráž nebo vymění. Za mě je 30 i 50 Kč málo. 

Martínek: I z důvodu pozemkových úprav, bychom to neměli prodávat. Můžou se nám hodit 

např. Úsovsko vlastní pozemky všude, budeme s nimi jednat o směně. 

Lakomý: Když už jsme u Úsovska, ti nám nabídli okrajové pozemky lesa (náletové dřeviny) v 

k.ú. Střemeníčko. Je to několik dílů o výměře 13 300 m2. 



Ellner - Jako hodnotný les to jsou cca 3 pozemky, zbytek jsou okrajové plochy lesa s nálety, 

remízky. 

Martínek: Dají nám jen vše, nebo si můžeme vybrat jen některé pozemky? 

Lakomý: Nemůžeme si vybírat jen co je pro nás výhodné - celé.  

Navara: Já bych to Bouzovu neprodával, dáme jim to za pár korun. 

Vronka: Ten pozemek na Březině je kde? Ohledně té směny. 

Lakomý: Když přijedeš z krajské komunikace tak pod lesem. 

Vronka: Někde u té skládky? 

Lakomý: Ano. 

Vronka: Měl by přijít odhadce a stanovit cenu - Březina, Bouzov. Poté bych jim navrhl výměnu 

s těmi pozemky na Březině. Cena Bouzova bude určitě větší než na Březině. 

Zastupitelé se dohodli, že nesouhlasí s prodejem pozemků, ale jen se směnou pozemků. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká neschvaluje  prodej spoluvlastnického  podílu ve 

výši  34/208 pozemků parc.č. 28/2 – ostatní plocha, v k.ú. Doly u Bouzova, obec Bouzov, o 

výměře 1.574 m2, pozemek parc.č. 631/3 – ostatní plocha, v k.ú.  Bouzov, obec Bouzov o 

výměře 866 m2, pozemek parc.č. 652/4 – zahrada, v k.ú. Bouzov, obec Bouzov, o výměře 1.178 

m2, pozemek par.č. 652/3 – zahrada, v k.ú. Bouzov, obec Bouzov, o výměře 502 m2,  pozemek 

par.č. 718/1 – ostatní plocha, v k.ú. Bouzov, obec Bouzov, o výměře 203 m2, pozemek par.č. 

326/5 – zahrada, v k.ú. Kozov, obec Bouzov, o výměře 18 m2 a pozemek par.č. 40/3 – trvalý 

travní prostor, v k.ú. Kozov, obec Bouzov o výměře 180 m2, obci Bouzov, Bouzov 2, 783 25  

Bouzov, IČO: 00298719. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce Luká k jednání se 

starostou obce Bouzov ohledně směny předmětných pozemků. 

 

Hlasování: 8 - 0 - 0 

 

b) Odkup pozemků v k.ú. Střemeníčko 

Lakomý: Klopina se zbavuje pozemků, které se nedají využít k zemědělské činnost i. Je to cca 

13300 m2 za cenu 121.440 Kč. Pozemky by se nám mohly hodit na směnu v pozemkových 

úpravách. 

Martínek: A dá se to v tom procesu využít? Kdo o to bude mít zájem? 

Lakomý: Pozemkový fond. 

Ellner: Pozemky téměř většinou sousedí s pozemky, které mají soukromé osoby. Lze 

předpokládat, že o ně zájem bude. 

Vyroubal: Kdo to vytyčí. 

Lakomý: Není potřeba, nejsou to části pozemků, ale celé pozemky. 

Vyroubal: Jsou to všechno lesní pozemky, myslím, že to nebudeme moci směnit při 

pozemkových úpravách. 

Lakomý: To mění situaci. 

Martínek: Hospodařit se tam nedá, vzrostlé stromy, které by se daly využít, tam nejsou a v 

rámci pozemkových úprav se to využít nedá, máme o to tedy zájem?  

Vronka: Když to počítám, tak to vychází 9 Kč za 1 m2. Bylo by dobré, zjistit opravdovou cenu. 

Vyroubal: Jsem pro, to odložit, zajet se tam podívat, jak to tam vypadá, zjistit cenu. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká odkládá jednání o odkupu pozemků par.č. 125/6, o 

výměře 1034 m2, parc.č. 347/92, o výměře 809 m2, parc.č. 347/95, o výměře 416 m2, parc.č. 

347/100, o výměře 137 m2, parc.č. 347/106, o výměře 274 m2, parc.č. 474/8, o výměře 55 m2, 

parc.č. 493/2, o výměře 1482 m2, parc.č. 543/9,  o výměře 3613 m2, parc.č. 543/13, o výměře 

176 m2, parc.č. 543/14, o výměře 189 m2, parc.č. 583/1, o výměře 2938 m2, parc.č. 583/4, o 

výměře 452 m2, parc.č. 583/9, o výměře 1033 m2, parc.č. 583/10, o výměře 472 m2, parc.č. 



583/11, o výměře 221 m2, vše lesní pozemky v k.ú. Střemeníčko, obec Luká od společnosti  

Úsovsko, a.s. Klopina 33, 789 73 Úsov  na příští jednání zastupitelstva. 

 

Hlasování: 8 - 0 - 0 

 

c) Podání ústavní stížnosti – lesy ve spoluvlastnictví obcí          

- bod zrušen 

 

d) Vybudování náhradního zdroje pitné vody 

Lakomý: Obec se rozrůstá, spotřeba stoupá, vody máme za suchého počasí málo. Je potřeba mít 

rezervu. Jednal jsem s hydrologem o situaci tady v Luké. Byla by možnost vyvrtat další vrt 

v místech, kde se nachází Hatoňova chata, je to cca 200 – 300 m od našeho stávajícího vrtu. 

Náklady jsou z 80 nebo z 90 % hrazeny z Ministerstva zemědělství. Přístupová cesta tam je. 

Výhoda je napojení na potrubí a elektřinu ze stávajícího vrtu.  

Vydatnost Veselského vrtu  je 45 – 50 kubíků. 

Další možností byl vrt směrem na Vojtěchov, ale je to daleko od vodojemu, od elektřiny.  

Mám nechat zpracovat rozpočet, projektovou dokumentaci? Budeme podávat žádost o dotaci? 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje vypracování dokumentace k vybudování 

náhradního zdroje pitné vody v k.ú. Luká. 

 

Hlasování: 8 - 0 – 0 

 

d) Výběrového řízení - parkoviště Javoříčko 

Lakomý: Budeme letos vyhlašovat výběrové řízení? Nevíme, jaká bude situace, loni byl 

pronájem cca na 2 – 3 měsíce. Půjdeme do toho? 

Navara: Jestli o to někdo bude mít zájem, tak ano, lidi tam jezdí – na procházky. 

Lakomý: Za stejných podmínek? 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje vyhlášení výběrového řízení na pronájem 

parkoviště v Javoříčku na rok 2021 s minimální cenou ročního pronájmu 180.000,- Kč/vč. 

DPH. 

 

Hlasování: 8 - 0 – 0 

 

e) Ukončení výplaty měsíční odměny Ing. Vronkovi 

Vronka:  Přešel jsem na paušální daň a nemohu mít už jiné příjmy.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Luká schvaluje ukončení výplaty měsíční  odměny ve výši 

1.500 Kč  členu zastupitelstva a předsedovi kontrolního výboru  Ing. Vronkovi na jeho žádost 

,  a to ke dni 31.1.2021 

 

Hlasování: 8 - 0 – 0 

 

f) Schválení Dodatku č. 3 k „Zásadám tvorby a čerpání sociálního fondu obce Luká“ 

Lakomý: Jedná se navýšení příspěvku na stravné pro zaměstnance obce na částku 75 Kč/ den.  

 

Zastupitelstvo obce Luká schvaluje Dodatek č. 3 k „Zásadám tvorby a čerpání sociálního 

fondu obce Luká“, čl. III, s účinností od 1.2.2021. 

 



Hlasování: 8 – 0 – 0  

 

13. Diskuse 

Navara: Jak jsme dostali materiály z Bouzovských lesů  - bylo by dobré, kdyby někdo přijel a 

něco nám k tomu řekl. Jsou tam např. ostatní položky – ale nevíme, co je v částce zahrnuto. 

Lakomý:  To si myslím, že nebude problém, oslovím p. Půra. Dáme termín a sejdeme se.  

Martínek: Mohl by nám říct, jaký mají Bouzovské lesy výhled, plány čím se chtějí zabývat. 

 

Martínek: Chtěl bych i schůzku třeba s ředitelem školy ohledně vývoje, plánů, apod. 

Lakomý: Lepší by možná byl stavební dozor – řekne Vám, jaké jsou změny, plány, co je hotovo, 

harmonogram, apod. 

Zatím je hotová hrubá stavba, kanalizace, dešťové svody, montuje se klimatizace a 

vzduchotechnika a během 14 dní budou dělat izolaci stropu.  Jsou tam hliníková okna a dveře 

– budova je celá uzavřená. Poté budou dělat příčku a musíme naplánovat nábytek do školky. 

Do dubna 2021 musíme na MAS zažádat o příspěvek cca 500 tis. Kč na vybavení školky. 

Je nachystané propojení staré a nové školy. 

Martínek: Sociálky ve stávající škole jsou horším stavu, plánuje se rekonstrukce?  

Lakomý: Sociálky ve staré škole jsou nevyhovující, jsem domluvený s projektantem, že nám 

nachystá návrh řešení. Bude to stát dost peněz, ale bude to hotovo. 

Martínek: Šatny se budou taky řešit? 

Lakomý: Teď ne. 

Navara: Až se přestěhuje družina a ředitel do nového, uvolní se prostory a dalo by se s tím něco 

udělat. 

Vysloužilová: Podařila se profinancovat dotace, která byla na školu? 

Lakomý: Ano, dotace od Min. financí, kterou jsme měli profinancovat do 31.12.2020. Nyní 

budeme platit z úvěru, poté z vlastních peněz. 

Vysloužilová: Smlouva o smlouvě budoucí z Infosem nebyla podepsaná, z důvodu nedodání 

projektové dokumentace. Měl Infos nějaký termín k dodání požadované dokumentace? Kdy 

obec zažádala, aby ji poslali? 

Lakomý: Chtěli, abychom podepsali smlouvu, ale nemůžeme podepsat smlouvu na něco, o čem 

nic nevíme. Nevíme, kudy to povede. Proto potřebujeme podrobný projekt, kde to chtějí umístit. 

Navara: Čte usnesení z 15. zasedání ZO. 

Lakomý: Příští týden má přijet projektant a začne pracovat. 

Vysloužilová: Měli nějaký termín, kdy mají dodat projektovou dokumentaci? 

Lakomý: To není naše starost to je starost Infosu. 

Vronka: Myslel jsem, že projektová dokumentace je už hotová. 

Lakomý: Vy jste ji viděli? 

Vronka: Ano, bylo tam přesně vyznačeno, kde to povede. Dle toho jsme se dohodli, že až se to 

bude kopat, určí se na místě výjimky.  

Vyroubal: Byl to snímek katastrální mapy, kde bylo vyznačeno, kde zhruba to povede. Nebyl 

to projekt. 

Navara: Určili jsme si podmínky, schválili jsme to na minulém zastupitelstvu. 

Lakomý: Nemůžeme podepsat smlouvu bez projektu. 

Mátéová: Jak to vypadá s tím naším domem, potřeboval by zabezpečit. 

Lakomý: Pro zastupitele: Kde bydlí rodina, víte?  Byla tam stavba – ruina, kterou jsme dostali 

od Úřadu pro zastupování státu, tu jsme odstranili. Nechali se tam částečně zdi, které stabilizují 

její objekt, aby se nerozpadl. Rodina si nárokuje, že by obec měla dům zabezpečit a opravit. 

Mátéová: Nechci, aby jste to opravili, ale zabezpečili ho, aby nespadl. 

Lakomý: Proběhly jednání se stavebním úřadem, statikem a stavebním inženýrem. Bylo mi 

řečeno, že na RD je zanedbaná údržba, která není způsobená obcí. Můžeme se bavit o části RD, 



kde navazovala stavba po p. Kleinovi a stabilizovat ji. Obec to celé platit nebude, je potřeba 

Vaší spoluúčasti. 

Mátéová: Řekl jste, že jen betonový základ bude stát 600 tis. Kč a to nejsem ochotná dát. 

Lakomý: Musí se to podkopat, musí se to stabilizovat, není to jen tak jednoduché. Stavební 

inženýr i statik řekli, že je potřeba svázat celý obvod domu, ne jen opravit 1 zeď. 

Před 12 ti roky jsme to s Vámi chtěli řešit, vy jste nechtěli, chtěli jste to opravit a zaplatit celé 

od obce. 

Martínek: Vyjádření statika máme? 

Lakomý: Ano p. Mátéová. 

Ellner: U demolice domu musela být projektová dokumentace… 

Lakomý: Ne bylo tam souhlasné stanovisko MěÚ Litovel – odstranění suti. 

Ellner: Měla by jste mít nějakou dokumentaci, co je potřeba udělat, opravit a pokud by se 

ukázalo, že obec na tom vinu má, tak nějaká spoluúčast obce možná je. 

Martínek: Pošlete zastupitelům nějakou dokumentaci – vyjádření statika, apod., abychom 

věděli, o co se vlastně jedná. 

Lakomý: Můžeme udělat schůzku na místě a domluvíme se co dál. 

 

Mlýnská: Lavičky co dělá Bouzovská vrchovina, kdyby to bylo možné dát nějakou i pod hřiště. 

 

  

 

 

19:53 starosta ukončil diskusi, poděkoval za účast, informoval občany, že v Konici proběhlo 

očkování proti covidu občanů 80 + a že v příštím týdnu se plánuje testování u MUDr. Čampiše. 
 

 
 

Zapisovatel:       Ověřovatelé:                         

 

 
 

 

 
 Starosta:       Místostarosta: 

 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 
 


